
Základní škola Horní Kruty, okres Kolín 
 

Zápis č. 6 
z jednání školské rady ze dne 10. 2. 2011 

 
Přítomni:  
 
- členové školské rady: Ing. Jitka Hervertová, Antonín Moravec, Mgr. Ivana Divišová, Hana 
Kotoučová, Vladimír Froněk, Jaroslav Batelka  
- přizvaný host: PaedDr. Dana Oplová 
 
Program jednání: 
 

1. Zahájení 
2. Informace o změně člena školské rady ze zástupců pedagogů a informace o schválení členů 

školské rady z řad zastupitelů po podzimních volbách do zastupitelstva obce  
3. Projednání návrhu rozpočtu základní školy pro rok 2011 a rozbor hospodaření za rok 2010 
4. Projednání informací od jednotlivých členů školské rady 
5. Závěr 
 
Na úvod jednání školské rady byla představena jako nový člen školské rady paní učitelka 

Kotoučová. Ta nahradí paní Drahotovou, která k 31.1.2011 pracovní poměr v základní škole ukončila. 
Členům školské rady byl v této souvislosti předložen zápis o volbě zástupců pedagogických 
pracovníků školy ze dne 8.2.2011. Na základě této volby se paní Hana Kotoučová stala členem 
školské rady. Zároveň byl předložen zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Horní Kruty ze dne 
30.12.2010, kdy byli po podzimních volbách do zastupitelstva opět navrženi do ŠR členové 
zastupitelstva pan Vladimír Froněk a pan Jaroslav Batelka. 

 
Předmětem jednání školské rady dne 10.2.2011 bylo projednání návrhu rozpočtu školy na rok 

2011 a rozbor hospodaření za rok 2010. Školská rada souhlasí se záměrem základní školy odvést do 
rozpočtu obce zisk z hospodaření za rok 2010 ve výši 64.533,58 Kč a současně souhlasí s požadavkem 
školy, který bude předložen zastupitelstvu obce, o navýšení příspěvku zřizovatele na provoz na rok 
2011 o 65.000,- Kč. Tyto prostředky by škola použila na nákup nových lavic do 1. třídy a 2. a 3. třídy. 
Stávající lavice jsou již v nevyhovujícím stavu. Navíc, lavice pro prvňáčky jsou malé s ohledem na 
skutečnost, že stále více prvňáčků nastupuje do 1. třídy po odkladu v 7 letech a děti jsou velké.  

 
Návrh rozpočtu projednala školská rada s ředitelkou školy PaeDr. Oplovou. Rozpočet vychází ze 

skutečnosti dosažené v příjmech a výdajích k 31.12.2010. Položky byly navrženy do nového rozpočtu 
v odpovídající výši. Tam, kde byla během uplynulého roku úspora, byly výdaje naplánovány v nižší 
výši, naopak položky překročené byly v návrhu nového rozpočtu navýšeny tak, aby byly dostatečné 
prostředky na krytí výdajů v roce 2011. K úsporám došlo např. u výdajů na telefony, cestovné, vodné 
a stočné. K překročení plánovaných výdajů došlo u oprav a u položky ostatních služeb.  
K předloženému  návrhu rozpočtu ani k rozboru hospodaření neměl nikdo připomínky či námitky. 
Školská rada doporučila předložit návrh rozpočtu zastupitelstvu obce. 

 
Dále k bodu informace od jednotlivých členů školské rady: nikdo neměl připomínky či námitky. 

Zazněl pouze dotaz, zda se od ledna 2011 zlepšila kvalita stravování po nástupu nové kuchařky do 
mateřské školy. Všechny přítomné zástupkyně pedagogického sboru se shodly na tom, že došlo 
k nápravě a zlepšení stravování a kvality připravovaných pokrmů ke spokojenosti dětí i pedagogů. 
Dále paní ředitelka seznámila členy rady s důvodem odchodu paní učitelky Drahotové a informovala o 
změnách v zajištění výuky dětí po jejím ukončení pracovního poměru.  

 
Další jednání školské rady bylo předběžně stanoveno na říjen 2011, kdy bude schvalována výroční 

zpráva o činnosti školy. Poté bylo jednání školské rady ukončeno. 
 
V Horních Krutech dne 10. 2. 2011 
 

 Ing. Jitka Hervertová 
 předseda školské rady   


